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Protokół Nr VI/2018 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 18 kwietnia 2019 r. 

 

Zapis VI Sesji Rady Gminy Stegna:  

 
https://www.youtube.com/watch?v=aScf4SZhT3c&feature=youtu.be 

 

czas rozpoczęcia sesji: 10:00                                                              czas zakończenia: 10:40 

 

VI Sesję Rady Gminy Stegna zwołaną na dzień 18 kwietnia 2019 r. o godz. 10.00  

w Domu Ludowym w Rybinie otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Stegna 

Pan Mariusz Ogrodowski. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że posiedzenie obrad VI Sesji 

Rady Gminy Stegna jest nagrywane i transmitowane. Administratorem danych jest Gmina 

Stegna. 

Klauzula informacyjna znajduje się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Gminy 

w Stegnie oraz na drzwiach wejściowych. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski przywitał uczestniczących w Sesji: Radnego 

Powiatu Nowodworskiego Pana Michała Ambroziaka, Przedstawiciela Izby Rolniczej Pana 

Stanisława Kukułkę, Dyrektorów placówek oświatowych, Dyrektora Gminnego Ośrodka 

Kultury, Zastępcę Wójta Pana Tomasza Gajewskiego, Sołtysów, pracowników Urzędu Gminy 

oraz Radnych Gminy Stegna. 

 

Ad. Pkt. Nr 2.    Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski stwierdził, iż na stan 15 radnych w sesji 

uczestniczy 14 radnych, (nieobecny: Radny Kamil Parol), - sesja jest prawomocna do 

podejmowania uchwał – załącznik nr 1. 

 

Ad. Pkt. Nr 3.   Wybór sekretarza obrad. 

 

Na sekretarza obrad Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Radnej 

Magdaleny Haftkowskiej, która wyraziła zgodę. 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 
 

Ad. Pkt. Nr 4.  Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski odczytał ustalony porządek obrad VI Sesji Rady 

Gminy Stegna: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wybór sekretarza obrad. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołów z I i II Sesji Rady Gminy Stegna. 

6. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

https://www.youtube.com/watch?v=aScf4SZhT3c&feature=youtu.be
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8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

8.1. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek nr 

194/15,194/16 w miejscowości Mikoszewo; 

8.2. ustalenia planu sieci szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Stegna oraz 

określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 

roku; 

8.3. określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

przedszkoli i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi 

dzieci 6-letnie i dzieci młodsze; 

8.4. ustalenia stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych; 

8.5. określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi; 

8.6. uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Pomorskiego w sprawie 

Obszaru Chronionego Krajobrazu Rzeki Szkarpawy i Tugi; 

8.7. zmian budżetu gminy Stegna na rok 2019; 

8.8. zmiany uchwały Nr III/36/2018 Rady Gminy Stegna z dnia 19 grudnia 2018 roku 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2019-2032. 

9. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz w okresie między 

sesjami. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są uwagi do przedłożonego 

porządku obrad.  

 

Uwag, zapytań do porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 5.   Przyjęcie protokołów z I i II Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi  

do protokołu Nr I. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 

 z I Sesji Rady Gminy Stegna odbytej w dniu 19 listopada 2018 roku. 

 

Wynik głosowania nad przyjęciem protokołu z I Sesji Rady Gminy Stegna:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 2. 

Protokół Nr I/2018 został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi  

do protokołu Nr II. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 

 z II Sesji Rady Gminy Stegna odbytej w dniu 04 grudnia 2018 roku. 

 

Wynik głosowania nad przyjęciem protokołu z II Sesji Rady Gminy Stegna odbytej w dniu  

04 grudnia 2018 roku:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 3. 
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Protokół Nr II/2018 został przyjęty. 

 

Ad. Pkt. Nr 6.   Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski przedstawił informacje Wójta o pracy w okresie między 

sesjami - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają zapytania odnośnie 

przedstawionej informacji. 

Nie zgłoszono.   

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski w imieniu swoim oraz Rady Gminy Stegna 

złożył gratulacje Sołtysom. Tym, którzy zostali wybrani na kolejną kadencję pogratulować 

kolejnego wyboru, co stanowi potwierdzenie dobrej pracy w minionej kadencji i zaufanie 

mieszkańców, życzy dalszej dobrej współpracy z Radą. Nowo wybranym życzy, aby zapał nie 

minął szybko. W imieniu swoim i Radnych Gminy Stegna zadeklarować chęć współpracy na 

rzecz dobra dla mieszkańców gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o rozszerzenie informacji odnośnie: 

1. dzierżawy części działki gminnej na posadowienie zbiornika gazu LPG; 

2. spotkania z przedstawicielami Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych  

i Autostrad w Warszawie w sprawie mostu na Wiśle. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski wyjaśnił, że Wójt Gminy uczestniczyła w spotkaniu  

z GDDKiA w Warszawie wspólnie ze Starostą Nowodworskim oraz przedstawicielami 

samorządów Ceder Wielkich w sprawie kosztów utrzymania i dalszego funkcjonowania mostu 

na Wiśle dla ruchu lokalnego. Przy realizacji dokumentacji projektowej powstała nowa nitka 

mostowa, na wnioski gmin i mieszkańców sąsiednich o pozostawienie mostu dla lokalnego 

transportu, rolnictwa, pieszych czy rowerzystów. Z chwilą oddania nowego mostu do użytku  

z automatu droga ta straciła klasę drogi krajowej i przeszła na majątek samorządu 

województwa. Zawiaduje nim na chwilę obecną Urząd Marszałkowski. W ubiegłym roku 

Sejmik Województwa próbował przekazać na rzecz powiatu ten odcinek drogi wraz z mostem. 

Udało się wstrzymać na chwilę obecną tę procedurę. Kolejnym krokiem byłoby przekazanie 

tego majątku na gminy. Jest to dla gmin Cedry Wielkie i Stegna zbyt wielkie obciążenie 

finansowe. Na spotkaniu nie padły żadne konkretne ustalenia. Poruszana była kwestia wsparcia 

finansowego, gdy by doszło do przekazania mostu na rzecz gmin. 

Odnośnie podpisania aktu notarialnego ze Spółką Orlen miało to miejsce w dniu wczorajszym. 

Koncern wystąpił do Wójta o wydzierżawienie części działki na umieszczenie zbiornika 

podziemnego. Na chwilę obecną trwają ostatnie uzgodnienia projektowe. W miesiącu czerwcu 

ORLEN przystąpi do prac i już wakacje będzie można tankować gaz.            

 

Więcej zapytań nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 7.   Interpelacje i zapytania Radnych. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni zgłaszają interpelacje bądź 

zapytania. 

 

Nie zgłoszono. 
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Ad. Pkt. Nr 8.1.   projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działek nr 194/15, 194/16 w miejscowości Mikoszewo 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że wszystkie przedstawione 

plany pracy zarówno Rady Gminy jak i poszczególnych Komisji Rady zostały tak jak projekty 

uchwał szczegółowo omówione na posiedzeniu Komisji. Wniósł o ich odczytanie, aby 

poinformować szersze grono o zagadnieniach, jakimi będą zajmowali się Radni w 2019 roku. 

 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Przewodniczący Komisji Radny Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek nr 194/15, 

194/16 w miejscowości Mikoszewo.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 4. 

 

Przyjęto uchwałę Nr VI/59/2019 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek  

nr 194/15, 194/16 w miejscowości Mikoszewo 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 8.2.   projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Stegna oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 
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Komisja ds. Budżetu : 

Przewodniczący Komisji Radny Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

wniosku o przyznanie dotacji jak i samego przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski odczytał zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie ustalenia planu sieci szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Stegna oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 

2019 roku.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 5. 

 

Przyjęto uchwałę Nr VI/60/2019 

w sprawie ustalenia planu sieci szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Stegna 

oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 

2019 roku 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 8.3.   projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli przedszkoli i innych placówek przedszkolnych 

pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

związków zawodowych oraz Gminnej Rady Oświatowej. 

Zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Przewodniczący Komisji Radny Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 
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Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

przedszkoli i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-

letnie i dzieci młodsze.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 6. 

 

Przyjęto uchwałę Nr VI/61/2019 

w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

przedszkoli i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi 

dzieci 6-letnie i dzieci młodsze 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 8.4. projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłaty za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że Rada obraduje nad projektem 

uchwały zgłoszonym w ramach autopoprawki, w którym zmianie uległ zapis § 2 na – „Traci 

moc uchwała Rady Gmina Stegna nr XX/134/04 z dnia 18 maja 2004 r w sprawie ustalenia 

stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych.” Kwestia ta przedłożona została na 

Komisjach Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi lub pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Przewodniczący Komisji Radny Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, z uwagą Komisji, iż Radni obawiają się,  

że te stawki będą również dotyczyły Gminy, jako inwestora. Czy nie powinien zostać 

wprowadzony zapis wyłączający bądź ograniczający wysokość opłat po stronie Gminy. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie ustalenia stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 7. 

 

Przyjęto uchwałę Nr VI/62/2019 

w sprawie ustalenia stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 8.5.   projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Przewodniczący Komisji Radny Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 8. 

 

 

Przyjęto uchwałę Nr VI/63/2019 

w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi 

 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. Pkt. Nr 8.6.   projekt uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Pomorskiego w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Rzeki 

Szkarpawy i Tugi. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Przewodniczący Komisji Radny Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Pomorskiego w sprawie 

Obszaru Chronionego Krajobrazu Rzeki Szkarpawy i Tugi.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 9. 

 

 Przyjęto uchwałę Nr VI/64/2019 

w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Pomorskiego w 

sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Rzeki Szkarpawy i Tugi  

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 8.7.   projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Stegna na rok 2019 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi lub pytania do 

projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Przewodniczący Komisji Radny Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 
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Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmian budżetu gminy Stegna na rok 2019. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 10. 

 

 Przyjęto uchwałę Nr VI/65/2019 

w sprawie zmian budżetu gminy Stegna na rok 2019 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 8.8.   projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/36/2018 Rady Gminy 

Stegna z dnia 19 grudnia 2018 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stegna na lata 2019-2032 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Przewodniczący Komisji Radny Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały podjęta zostanie na sesji. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Nr III/36/2018 Rady Gminy Stegna z dnia 19 grudnia 2018 roku 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2019-2032.  

 



10 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 11. 

 

Przyjęto uchwałę Nr VI/66/2019 

w sprawie zmiany uchwały Nr III/36/2018 Rady Gminy Stegna z dnia 19 grudnia 

2018 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 

2019-2032 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.   Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz w 

okresie między sesjami. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, iż interpelacje nie zostały 

zgłoszone.  

 

Ad. Pkt. Nr 10.   Wolne wnioski i informacje. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że jeżeli ktoś chciałby zabrać  

w tym punkcie głos zgłasza ten fakt sekretarzowi obrad, Radnej Magdaleny Haftkowskiej.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski ogłosił 5 minutową przerwę.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski wznowił obrady VI Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Obecnych 14 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski udzielił głosu zgodnie z kolejnością 

dokonanych zgłoszeń. 

 

Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Drewnicy Pani Bożena Kowitz 
pogratulowała wyboru wszystkim Sołtysom. 

Złożyła podziękowania swoim nauczycielom. W myśl przeprowadzonego referendum szkoła 

w Drewnicy również wzięła udział w strajku, ale już na kilka dni przed było wiadomo, że 

nauczyciele jej szkoły sprawnie przeprowadzą egzamin ósmej klasy. Jej pracownicy, 

nauczyciele przystąpili do komisji nadzorujących w trzech różnych szkołach, w Mikoszewie, 

Jantarze i w Stegnie, za co bardzo serdecznie im dziękuje. Podziękowania złożyła również 

nauczycielom i pracownikom przedszkola, ponieważ wszystkie cztery oddziały pracowały 

zgodnie z rozkładem dnia. Wszyscy pracownicy obsługi pracowali na swoich stanowiskach, co 

umożliwiło jej higieniczne i bezpieczne zapewnienie dzieciom warunków pracy. 

Podziękowania skierowała również do pracowników administracji.  

Słowa uznania przekazała dyrektor Szkoły Podstawowej w Jantarze za to, że jej nauczyciele 

wzięli udział w komisjach nadzorujących w egzaminach przeprowadzonych w szkole 

Drewnicy.  

Złożyła życzenia z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski pogratulował wytrwałości, pracy, zaangażowania 

Sołtysom, którzy nie pełnią już tej funkcji. Przez minioną kadencję bardzo przyczynili się do 

poprawy warunków w miejscowościach, za co bardzo dziękuje i nie można zapominać o ich 

wkładzie. 
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Nowo wybranym Sołtysom gratuluje wyboru oraz życzy zapału w realizacji zadań. 

Odnosząc się do wypowiedzi Dyrektor ZS-P w Drewnicy pogratulował wszystkim Dyrektorom 

placówek oświatowych i podziękował za zaangażowanie w przeprowadzone egzaminy. 

Życzenia wesołych świat w imieniu swoim oraz Wójt Gminy Stegna złożył wszystkim 

mieszkańcom Gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski korzystając z okazji i obecności mediów  

w imieniu swoim i Radnych Gminy Stegna złożył życzenia świąteczne.  

 

W związku z wyczerpaniem listy mówców oraz porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 

Stegna zamknął VI Sesję Rady Gminy. 

 

 

 
Protokół sporządziła: 

Furman Małgorzata   

 


